
Göteborgs Bridgeförbund

Protokoll styrelsemöte 9, 10 april 2008 

Närvarande: Jan Hugosson, Göran Johansson, Bo Appelqvist, Anders Wennerbeck, Ingerun 
Syrén-Sjösvärd, och Lillemor Hagberg.
. 

1. Ordföranden förklarar mötet öppnat.

2.  Föregående mötes protokoll
        Bo Appelqvist menar att delar av §5 i föregående mötes protokoll är 
        felaktiga och kräver att det korrekta innehållet förs in i detta mötes 
        protokoll.
        §5 första stycket skall vara:
        Jan H har förhandlat med ByggGöta och man har överenskommit att den nya hyran, 
        per den 1 oktober 2008 nedsätts till den" gamla nivån" under kvartal 4, 2008. 
        Detta innebär att de likviditetsproblem som skulle kunna ha uppstått under 
        kvartal 4, p g a de ändrade bidragsreglerna inte uppstår. En större summa skall 
        i GBF:s budget avsättas för bidrag och subventioner av klubbars lokalhyror. I de 
        avtal GBF tecknar med klubbarna i Bridgens Hus skall skrivas in att avtalen 
        gäller under förutsättningen GBF:s årsmötes godkännande.

3. Dagordningen fastställs

4. Till justeringsmän väljs Jan H. och Ingerun Sjösvärd.

5. Åtgärdslistan genomgås.
..

 Mattan på Bridgen Hus justerad.
 Diskussion om Bridgens Dag den 24 augusti. Jan H. och Göran J 

kontaktar Arne Larsson för att hitta ett sätt att genomföra dagen.
 Det nya avgiftssystem som ersätter mästarpoängsdebiteringen finns 

att informera sig om på FSB:s Spadersida. Bo A. ser till att det läggs 
in som nyhet på GBF:s hemsida.

 Anders W. har varit i kontakt med Arne Larsson angående 
fortsättning av söndagsbridge under våren 2008. Inget spel under 
denna säsong. Jan H. och Göran J. kommer att träffa Arne Larsson 
angående nästa spelsäsong.

6. Ekonomisk rapport
Då kassören ej hade möjlighet att närvara på dagens möte lämnas ingen rapport.

7. Inkomna skrivelser
 Skrivelse har inkommit från SISU angående årsmöte m.m. 

Skrivelsen läggs till handlingarna. 
 Skrivelse har inkommit från FSB angående information om 

sommarbridge i Göteborgsdistriktet. Lillemor H. lämnar uppgifter.



8. Övriga rapporter.
 Jan H. har ansökt om bidrag från Västra Götalandsregionen. GBF har

godkänts som bidragsberättigad pensionärsförening och ett bidrag 
kommer att utbetalas under sommaren. 

 Bo A. informerar om att Mölnlycke BS kommer att driva sommarens
onsdagsbridge på Bridgens Hus.

 Ingerun S. rapporterar att drygt 20 juniorer har deltagit på de två 
kurstillfällen som hitintills anordnats på onsdagskvällar på Bridgens 
Hus. GBF kommer att arrangera en träff med GBJ för att diskutera 
den positiva trenden på juniorsidan. Ingerun S. och Jan H. 
samplanerar detta.

 Ingerun S. rapporterar från starten på Bridgeuniversitetet på BK Lyx.
C.a 140 personer närvarade då Anders Brunzell föreläste om 
Bridgeetik. Idéer framlades hur vi ska dokumentera och informera 
om detta.

9. Nytt från FSB
Inget nytt att rapportera.

10. Tävlingsverksamheten
Med tanke på den positiva trenden på juniorsidan, kommer TK att planera för ett 
Junior DM under hösten 2008. FSB jubilerar och ser gärna att distrikten arrangerar ett
Jubileumssilver under hösten. TK tillser detta. En Jubileumskommitté skall utses. 
Göteborgsrallyt är inlagt i spelprogrammet.
Anders Wennerbeck har godkänts som licensierad tävlingsledare på Silvernivå.
DM Par Final  har spelats med ett deltagarantal på 35 par.

11. P2010
Tyvärr finns ingen tid för denna viktiga punkt.

12. Bridgens Hus
Avtalet mellan GBF och Bridgeservice HB är nu undertecknat och klart. 
Den indexuppräkning som har skett på hyran gentemot ByggGöta  och nu inkommit 
”i efterhand” kommer GBF inte att lägga ut på klubbarna, utan GBF står för den  
kostnaden. 
Salamandern/Wasa har muntligt sagt upp sitt hyreskontrakt på Bridgens Hus till 
hösten.
Utskick görs till alla klubbar för att utröna vilket intresse som finns att hyra den 
lediga spelkvällen på Bridgens Hus. Frölunda BS har inkommit med intresseanmälan 
i frågan.
Hyressättningen Ruterrummet + Klöverrummet får samma nivå som Spaderrummet. 

13. Övriga frågor.
Rutinerna för hemsidesadministration för GBF diskuteras på nästa möte.
Uppdatering av tavlorna med DM-plaketter på Bridgens Hus samt uppdatering på 
nätet ombesörjes av TK. 



14. Nästa möte
Nästa styrelsemöte blir ett planeringsmöte söndagen den 11 maj 2008, 10.00-17.00     
i styrelserummet.

15. Ordföranden tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat

Vid protokollet Justeras Justeras

Lillemor Hagberg Jan Hugosson Göran Johansson


